
PROTOKÓŁ NR LXVI/2018 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 01 października 2018 r.  

 

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta – Irena Renduda – Dudek, 

stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność obrad. 
 

Sesja odbyła się w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, rozpoczęła się  

o godz. 15.03. 
 

Następnie Przewodnicząca powitała gości zaproszonych na sesję. 
 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1  

        do protokołu) 

2) Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 
 

 

Nieobecni radni: Paweł Celebański, Urszula Uba. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – Porządek sesji Państwo 

otrzymaliście wraz z materiałami. Jest to dwie, dwa projekty uchwał.  

Czy Państwo Radni mają uwagi do porządku przedstawionego? Chcieliby 

Państwo coś dodać? Nie widzę.  

 

Radni Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego obradowali według 

zaproponowanego porządku obrad, którego przedmiotem  było podjęcie uchwał  

w sprawie: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2018 r., 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018 – 2023. 

 

1) Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – W takim razie 

przechodzimy do realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji. Mianowicie 

pierwszy projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2018. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Budżetu. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Komisja Budżetu 

pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają uwagi do projektu tej uchwały, wnioski? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2018? Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2018 r. 

 

Patrz uchwała Nr LXVI/94/2018 – załącznik nr 2 do protokołu.  

 

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – I kolejny projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018 – 20123. Czy Państwo Radni mają 

uwagi do projektu tej uchwały lub zapytania? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018 

– 2023. Kto jest za przyjęciem projektu tej uchwały? Kto jest przeciw?  

Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie. Państwo 

Radni mają jakieś pytanie?  

Radny Wł. Stec – Jeszcze opinia Komisji. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Chciałam tak szybko zakończyć 

sesję. Przepraszam. Poproszę o opinię Komisji. Jeszcze raz będzie głosowanie. 

Przepraszam najmocniej. Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetu o opinię 

Komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu również 

pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. I teraz wracam  

do pytania, które było. Czy są uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę.  

W takim razie przechodzimy do głosowania projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2018 – 2023. Kto jest za przyjęciem projektu tej uchwały? 



3 

 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że uchwałę przyjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018 

– 2023. 

 

Patrz uchwała Nr LXVI/95/2018 – załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Proszę Pana Prezydenta o zabranie 

głosu. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie Panowie 

Radni! Szanowni Goście! Chciałbym podziękować i poprosić Państwa  

o cierpliwość, bo być może będziemy, mieli kolejną sesję nadzwyczajną. 

Pogoda sprzyja pracom budowlano – remontowym. I jak uwolnimy kolejne 

środki, to dokonywalibyśmy ewentualnych przesunięć. Także z tego miejsca 

będę prosił o jeszcze ewentualną taką sesję. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, 

ponieważ wyczerpaliśmy porządek obrad dzisiejszej sesji zamykam  

LXVI nadzwyczajną sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Do 

widzenia Państwu. 

 

Sesja zakończyła się o godz. 15.07.  

 

Protokołowały: Przewodniczyła: 

  

 Przewodnicząca Rady Miasta 

Marta Kamińska  Ostrowca Świętokrzyskiego 

Eliza Kaniewska  

Anna Grzeszczyk Irena Renduda – Dudek 

 


